

Date: 17 November 2016

17 نوفمبر 2016

Mr. Hasan Al Serkal
Executive Vice President, Chief Operations
Officer, Head of Operations Division
Dubai Financial Market
Dubai
United Arab Emiratesالسيد حسن عبد الرحمان السركال المحترم ،
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي للعمليات-
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي، الامارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة و بعد،،،

In accordance with Article 3 of SCA Board of Directors' Decision No. (3) of 2000 concerning the Regulations as to Disclosure and Transparency, we are writing to inform you that Abu Dhabi Financial Group LLC ("ADFG") has today acquired 515,000,000 shares in SHUAA Capital P.S.C (representing approximately 48.36% of its share capital) through "Shine Investments in commercial projects owned by the Abu Dhabi Financial Group - Sole Proprietorship LLC" ("Shine Investments") (a wholly owned subsidiary of ADFG) from Dubai Financial Group Holding Company LLC (the "Transaction") for AED 0.705 per share (as was agreed on 2 June 2016 with Dubai Financial Group Holding Company LLC pursuant to a sale and purchase agreement).

وفقا لأحكام المادة 3 من قرار مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية و السلع رقم (3) لسنة 2000 بشأن النظام الخاص بالإفصاح والشفافية، نحيطكم علما بإستحواذ مجموعة أبوظبي المالية ش.ذ.م.م. ("مجموعة أبوظبي المالية") اليوم على 515,000,000 سهماً في شركة شعاع كابيتال ش.م.ع. (والتي تمثل حوالي 48.36% من رأس مالها) عن طريق شركة شاين للاستثمار في المشروعات التجارية مملوكة لمجموعة ابوظبي المالية - شركة الشخص الواحد ذ م م وهي شركة تابعة ومملوكة بالكامل لمجموعة أبوظبي المالية (شاين للاستثمار) من مجموعة دبي المالية القابضة ش.ذ.م.م. ("الصفقة")، مقابل مبلغ 0.705 درهم أماراتي لكل حصة (كما تم الاتفاق عليه مع مجموعة دبي المالية القابضة ش.ذ.م.م. وذلك بموجب "اتفاقية عقد بيع وشراء الأسهم" المؤرخة 2 يونيو 2016).

Following the Transaction, ADFG now holds (through Shine Investments) a total of 515,000,000 shares in SHUAA Capital P.S.C (representing approximately 48.36% of its share capital).

بعد إتمام الصفقة ، تملك مجموعة أبوظبي المالية (عن طريق شاين للاستثمار) 515,000,000 حصة في شركة شعاع كابيتال ش.م.ع. (والتي تمثل حوالي 48.36% من رأس مالها).

ADFG

مجموعة ابوظبي المالية
ABU DHABI FINANCIAL GROUP

Abu Dhabi Financial Group LLC
Al Bateen Towers, C2
PO Box 112230, Abu Dhabi
United Arab Emirates
Telephone +971 2 639 0099
Facsimile +971 2 639 0700
www.adfg.ae

The Transaction was executed by the Dubai
Financial Market via the Special Deal
Procedures.

قد تم تنفيذ هذه الصفقة من قبل سوق دبي المالي عبر
صفقة خاصة.

Kind regards,

Jassim Alseddiqi

Managing Director & CEO

Abu Dhabi Financial Group LLC (and on
behalf of Shine Investments in commercial
projects owned by the Abu Dhabi Financial
Group - Sole Proprietorship LLC)

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

جاسم الصديقي

العضو المنتدب والمدير التنفيذي

مجموعة ابوظبي المالية .ذ.م.م (وبالنيابة عن
شابين للاستثمار في المشروعات التجارية مملوكة
لمجموعة ابوظبي المالية - شركة الشخص الواحد ذ
م م)

Signature :

التوقيع: 

cc: Securities and Commodities Authority

نسخة الى سادة هيئة الأوراق المالية و السلع